
Zápis ze 7. zasedání Akademického senátu FIS, 

konaného dne 9. května 2007 

  

  

Přítomni: Blatná, Flusserová, Horský, Hudrlíková, Chlapek, Jílek, Kliegr, Klůfa, 
Langhamrová, Mazouch, Palovský, Rychetský, Řezanková, Skočdopolová, Svatá, Vaněk 

Omluvena:  Petkovová                        

Nepřítomni: --- 

Hosté: , Seger, Pelikán, Basl, Fischer, Janochnová,  

  

Program: 

1. Uvedení nového člena AS FIS do funkce 
2. Výroční zpráva FIS 
3. Zpráva o hospodaření FIS za rok 2006 a Návrh hospodaření FIS v roce 2007 
4. Schválení nových členů vědecké rady FIS 
5. Různé 

  

1. Předsedkyně AS FIS informovala senát o pozbytí mandátu senátora Flodera z důvodu 

ukončení studia, na jeho místo byl povolán náhradník Filip Rychetský.  

  

2. Děkan FIS prof. Seger stručně uvedl předkládaný materiál. Po krátké diskusi, jejímž 
předmětem byly hlavně drobné připomínky k výroční zprávě, AS FIS schválil výroční zprávu 

v poměru hlasů: 

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0 

  

3. Děkan FIS prof. Seger předložil senátu návrh Zprávy o hospodaření FIS v roce 2006 a Návrh 
hospodaření FIS v roce 2007. K oběma materiálům se stručně vyjádřili proděkani Ing. Fischer a 
prof. Pelikán, tajemnice FIS pí Janochnová a také zástupce FIS v AS VŠE Ing. Chlapek, kteří též 



odpověděli položené otázky ostatních senátorů. Po této diskusi AS FIS schválil Zprávu o 

hospodaření FIS za rok 2006 v poměru hlasů: 

  

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0 

  

AS FIS schválil Návrh hospodaření FIS v roce 2007 v poměru hlasů: 

  

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0 

  

  

4. Děkan FIS prof. Seger předložil AS FIS návrh na schválení nových členů vědecké rady FIS. 
Jedná se o prof. Ing. Petra Doucka, CSc., který se stal vedoucím katedry systémové analýzy, a 
dále pak o prof. Ing. Michala Fendeka, CSc., děkana fakulty hospodárskej informatiky 
ekonomické univerzity v Bratislavě. AS FIS tento návrh schválil v poměru hlasů: 

  

Pro: 15 

Proti: 0  

Zdrželi se: 0 

  

  

5. Různé 

Děkan FIS prof. Seger informoval senát o počtech přihlášek na fakultu pro příští akademický rok. 
Senát vzal tuto informaci na vědomí. 

  



Termín dalšího zasedání AS FIS bude stanoven dle potřeby. 

  

Zapsal: P. Mazouch 

Schválila: D. Blatná 

  

 


